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Det har ju vært my frem og tilbake om spesielt stisykling i østmarka og
jeg skriver med tanke på dette.

Det bor endel mennesker i Oslo og omegn, og målet må være å få flest
mulig ut i skogen og få brukt kroppen og oppleve naturen på sin måte.
Det oppnår man ikke ved å gjøre stinettverket mindre tilgjengelig. Dette
er ikke bare naturvern, dette er både fysisk og psykisk folkehelse i
viktige rekreasjonsområder som ligger tett ved bebyggelsen i hovedstaden
vår.

Jeg mener det kunne vært åpnet flere stier, og isteden for at lukke ned
alt mulig, heller burde samarbeide om å gjøre mye mye mer av
stinettverket rundt hele hovedstaden mer tilgjengelig og bærekraftig med
steinsetting, klopper og broer.
Det blir bare for teit å verne om myr og gjørmehøl på stiene ved å
sperre folk ute fra områdene.

Dette har blitt gjort før, i kjempestor skala har man lagt til rette for
at gamle som unge skal ha muligheten til å komme seg ut i marka og gå
lange turer i flotte skiløyper. Mil etter mil, med og uten belysning
ligger grusveiene/skiløypene der og gir mange mennesker stor glede hele
året.

Ved å utvide eller i alle fall utbedre stinettverket ville man kunne
spre folk og gi økt tilgang for flere brukere i hele Oslomarka med
veldig mye mindre inngrep og kostnader enn hva som er tilfellet med
skiløypene.

Å lage gode stier er mye mindre inngrep enn grusveiene man finner
overalt i Oslomarka, helt latterlig at man ikke skal gjøre det mer
tilgjengelig.
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